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Protokół nr 43-14/2017 z  posiedzenia 
Komisji Edukacji Rady Miasta Gdańska 

z dnia 18 października 2017 r. 
w Nowym Ratuszu, przy ul. Wały Jagiellońskie 1, w sali nr 003 

 
 
 
Posiedzenie rozpoczęło się  o godz. 16:15. 
 
  
Obecność: 
Posiedzenie Komisji odbyło się w 6-osobowym składzie, wg załączonej  
listy obecności, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu, było kworum do podejmowania 
prawomocnych decyzji. 
 
Lista pozostałych osób, uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Posiedzeniu przewodniczyła radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji Edukacji Rady 
Miasta Gdańska. 
 
Przewodnicząca Komisji przywitała obecnych oraz przedstawiła następujący porządek 
posiedzenia: 
1. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska 

na 2017 rok – druk nr 1358 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

2. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk nr 1357 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

3. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 
Szkoły Podstawowej nr 4 im. króla Kazimierza Jagiellończyka w Gdańsku  
w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 4 im. króla Kazimierza Jagiellończyka  
w Gdańsku- druk nr 1324 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

4. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 
Szkoły Podstawowej nr 8 im. Przyjaciół Ziemi w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową      nr 8 
im. Przyjaciół Ziemi w Gdańsku – druk nr 1325 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

5. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 
Szkoły Podstawowej nr 11 im. Na Bursztynowym Szlaku w Gdańsku  
w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 11 im. Na Bursztynowym Szlaku  
w Gdańsku – druk nr 1326 

       Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

6. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 
Szkoły Podstawowej nr 12 w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 12 w Gdańsku -  druk nr 
1327 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

7. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 
Szkoły Podstawowej nr 14 im. ks. Grzegorza Piramowicza w Gdańsku  
w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 14 im. ks. Grzegorza Piramowicza  
w Gdańsku – druk nr 1328 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
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8. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 
Szkoły Podstawowej nr 15 im. dr Urszuli Mroczkiewicz w Gdańsku  
w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 15 im. dr Urszuli Mroczkiewicz  
w Gdańsku – druk nr 1329 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

9. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 
Szkoły Podstawowej nr 17 im. hetmana Stefana Czarnieckiego w Gdańsku  
w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 17 im. hetmana Stefana Czarnieckiego w Gdańsku –  
druk nr 1330 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

10. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 
Szkoły Podstawowej nr 20 im. kmdr ppor. Jana Grudzińskiego w Gdańsku  
w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 20 im. kmdr ppor. Jana Grudzińskiego  
w Gdańsku – druk nr 1331 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

11. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 
Szkoły Podstawowej nr 21 im. kpt. ż. w. Karola Olgierda Borchardta  
w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 21 im. kpt. ż. w. Karola Olgierda Borchardta w 
Gdańsku – druk nr 1332 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

12. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 
Szkoły Podstawowej nr 27 im. Dzieci Zjednoczonej Europy w Gdańsku  
w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 27 im. Dzieci Zjednoczonej Europy  
w Gdańsku – druk nr 1344 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

13. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 
Szkoły Podstawowej nr 39 im. Wojska Polskiego w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 39 
im. Wojska Polskiego w Gdańsku – druk nr 1333 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

14. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 
Szkoły Podstawowej nr 40 im. kpt. Leonida Teligi w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 40 
im. kpt. Leonida Teligi w Gdańsku – druk nr 1334 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

15. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 
Szkoły Podstawowej nr 42 im. Ignacego Jana Paderewskiego w Gdańsku  
w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 42 im. Ignacego Jana Paderewskiego  
w Gdańsku – druk nr 1335 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

16. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 
Szkoły Podstawowej nr 46 w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową  
nr 46 w Gdańsku – druk nr 1336 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

17. Opiniowanie projektu w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 
Podstawowej nr 47 im. Kaszubskiej Brygady Wojsk Ochrony Pogranicza  
w Gdańsku  w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 47 im. Kaszubskiej Brygady Wojsk Ochrony 
Pogranicza – druk nr 1337 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
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18. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 
Szkoły Podstawowej nr 49 im. ks. Bronisława Komorowskiego w Gdańsku  
w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 49 im. ks. Bronisława Komorowskiego  
w Gdańsku – druk nr 1338 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

19. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 
Szkoły Podstawowej nr 50 im. Emilii Plater w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 50 im. 
Emilii Plater w Gdańsku – druk nr 1339 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

20. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 
Szkoły Podstawowej nr 82 im. prof. Jana Czochralskiego w Gdańsku  
w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 82 im. Jana Czochralskiego w Gdańsku – druk nr 1340 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

21. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 
Szkoły Podstawowej nr 83 w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową  
nr 83 w Gdańsku – druk nr 1341 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

22. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 
Szkoły Podstawowej nr 84 im. Jana Brzechwy w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 84 im. 
Jana Brzechwy w Gdańsku – druk nr 1342 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

23. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 
Szkoły Podstawowej nr 87 wchodzącej w skład Zespołu Kształcenia Podstawowego   i Przedszkolnego 
nr 1 w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 87 wchodzącą        w skład Zespołu Kształcenia 
Podstawowego i Przedszkolnego nr 1 w Gdańsku – druk nr 1343 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

24. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej nr 75 im. Janusza Kusocińskiego, wchodzącej w skład Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących i Sportowych w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 75 im. Janusza 

Kusocińskiego, wchodzącą w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Sportowych  w Gdańsku – druk 

nr 1345 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

25. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej nr 5 im. Jana Pawła II, wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 

8 w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 5 im. Jana Pawła II, wchodzącą w skład Zespołu 

Szkół Ogólnokształcących w Gdańsku – druk nr 1347 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

26. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej nr 18, wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 10 w Gdańsku w 

ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 18, wchodzącą w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 10 w 

Gdańsku – druk nr 1346 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

 

27. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej nr 23 im. Dzieci Świata w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 23 im. 

Dzieci Świata w Gdańsku – druk nr 1313 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
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28. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej nr 24 im. Gustawa Morcinka w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 24 

im. Gustawa Morcinka w Gdańsku – druk nr 1314 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

29. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej nr 62 w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 62  

w Gdańsku – druk nr 1317 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

30. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej nr 44 im. Adama Mickiewicza w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 44 

im. Adama Mickiewicza w Gdańsku – druk nr 1315 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

31. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej nr 65 im. Alfa Liczmańskiego w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 65 

im. Alfa Liczmańskiego w Gdańsku – druk nr 1318 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

32. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej nr 69 im. gen. Stanisława Sosabowskiego w Gdańsku  

w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 69 im. gen. Stanisława Sosabowskiego w Gdańsku – 

 druk nr 1319 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

33. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej nr 79 w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową  

nr 79 w Gdańsku – druk nr 1320 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

34. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej nr 80 im. Budowniczych Portu Północnego w Gdańsku  

w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 80 im. Budowniczych Portu Północnego w Gdańsku –  

druk nr 1321 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

35. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej nr 81 im. prof. Michała Siedleckiego w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową 

nr 81 im. prof. Michała Siedleckiego w Gdańsku – druk nr 1322 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

36. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej nr 86 im. prof. Jerzego Sampa w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 

86 im. prof. Jerzego Sampa w Gdańsku – druk nr 1323 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

 

37. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 
Szkoły Podstawowej nr 91 wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących  
nr 9 w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 91 wchodzącą w skład Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących nr 9 w Gdańsku – druk nr 1296 
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Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

38. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 
Szkoły Podstawowej nr 76 im. Jarosława Dąbrowskiego wchodzącej w skład Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego nr 1 w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową  
nr 76 im. Jarosława Dąbrowskiego wchodzącą w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego nr 1 w Gdańsku 
– druk nr 1290 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

39. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 
Szkoły Podstawowej Specjalnej nr 78 wchodzącej w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno-
Wychowawczego nr 2 w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną nr 78 wchodzącą w 
skład Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego nr 2 w Gdańsku – 
 druk nr 1297 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

40. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły 
Podstawowej nr 16 im. Władysława Broniewskiego w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 
16 im. Władysława Broniewskiego w Gdańsku – druk nr 1268 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

 

41. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły 
Podstawowej nr 45 im. Bohaterów Westerplatte w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 45 
im. Bohaterów Westerplatte w Gdańsku – druk nr 1272 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

42. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły 
Podstawowej nr 52 im. Tadeusza Kościuszki w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 52 im. 
Tadeusza Kościuszki w Gdańsku – druk nr 1274 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

43. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły 
Podstawowej nr 55 im. Jana Heweliusza w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową  
nr 55 im. Jana Heweliusza w Gdańsku – druk nr 1275 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

 

44. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły 
Podstawowej nr 57 im. gen. Władysława Andersa w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 57 
im. gen. Władysława Andersa w Gdańsku – druk nr 1277 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

45. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły 
Podstawowej nr 58 im. Kazimierza Sołtysika w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 58 im. 
Kazimierza Sołtysika w Gdańsku – druk nr 1278 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

46. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły 
Podstawowej nr 59 im. I Dywizji Pancernej gen. Stanisława Maczka w Gdańsku  
w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 59 im. I Dywizji Pancernej gen. Stanisława Maczka w Gdańsku – 
druk nr 1279 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

47. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły 
Podstawowej nr 60 w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 60 w Gdańsku –  
druk nr 1280 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
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48. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły 
Podstawowej nr 61 im. Józefa Wybickiego w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową  
nr 61 im. Józefa Wybickiego w Gdańsku – druk nr 1281 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

 

49. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły 

Podstawowej dla Dorosłych, wchodzącej w skład Zespołu Kształcenia Podstawowego  

i Gimnazjalnego nr 33 w Gdańsku w Szkołę Podstawową dla Dorosłych, wchodzącą w skład Zespołu 

Kształcenia Podstawowego i Gimnazjalnego nr 33 w Gdańsku – druk nr 1348 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

50. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Kształcenia 
Podstawowego i Gimnazjalnego nr 30 w Gdańsku, w skład którego wchodzi jedynie Szkoła Podstawowa 
nr 9 i Gimnazjum nr 42, w Szkołę Podstawową nr 9 w Gdańsku – druk nr 1294 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

51. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Kształcenia 
Podstawowego i Gimnazjalnego nr 29 przy Szpitalu Dziecięcym Polanki im. Macieja Płażyńskiego w 
Gdańsku, w skład którego wchodzi jedynie Szkoła Podstawowa nr 10 i Gimnazjum nr 41, w Szkołę 
Podstawową nr 10 w Gdańsku – druk nr 1293 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

52. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Kształcenia 
Podstawowego i Gimnazjalnego nr 31 przy Uniwersyteckim Centrum Klinicznym w Gdańsku, w skład 
którego wchodzi jedynie Szkoła Podstawowa nr 90 i Gimnazjum nr 43, w Szkołę Podstawową nr 90 w 
Gdańsku – druk nr 1295 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

53. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Kształcenia 
Podstawowego i Gimnazjalnego nr 20 w Gdańsku, w skład którego wchodzi jedynie Szkoła Podstawowa 
nr 1 im. Mariusza Zaruskiego i Gimnazjum nr 27 im. Mariusza Zaruskiego w Szkołę Podstawową nr 1 
im. Mariusza Zaruskiego w Gdańsku – druk nr 1265 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

54. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Kształcenia 
Podstawowego i Gimnazjalnego nr 21 z klasami sportowymi w Gdańsku, w skład którego wchodzi 
jedynie Szkoła Podstawowa nr 2 z klasami sportowymi im. Armii Krajowej i Gimnazjum nr 28 z klasami 
sportowymi im. Armii Krajowej w Szkołę Podstawową nr 2 z Oddziałami Sportowymi im. Armii 
Krajowej w Gdańsku – druk nr 1266 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

55. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Kształcenia 
Podstawowego i Gimnazjalnego nr 23 w Gdańsku, w skład którego wchodzi jedynie Szkoła Podstawowa 
nr 7 i Gimnazjum nr 30 w Szkołę Podstawową nr 7 w Gdańsku – druk nr 1267 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

56. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Kształcenia 
Podstawowego i Gimnazjalnego nr 6 w Gdańsku, w skład którego wchodzi jedynie Szkoła Podstawowa 
nr 19 im. Zasłużonych Ludzi Morza i Gimnazjum nr 7 im. Zasłużonych Ludzi Morza w Szkołę 
Podstawową nr 19 im. Zasłużonych Ludzi Morza w Gdańsku – druk nr 1269  

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

57. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Kształcenia 
Podstawowego i Gimnazjalnego nr 24 w Gdańsku, w skład którego wchodzi jedynie Szkoła Podstawowa 
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nr 38 im. gen. Stanisława Maczka i Gimnazjum nr 31 im. gen. Stanisława Maczka w Szkołę Podstawową 
nr 38 im. gen. Stanisława Maczka w Gdańsku – druk nr 1271 

        Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

58. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Kształcenia 
Podstawowego i Gimnazjalnego nr 12 w Gdańsku, w skład którego wchodzi jedynie Szkoła Podstawowa 
nr 48 im. gen. Józefa Hallera i Gimnazjum nr 16 w Szkołę Podstawową nr 48 im. gen. Józefa Hallera 
w Gdańsku – druk nr 1273 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

59. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Kształcenia 
Podstawowego i Gimnazjalnego nr 5 z oddziałami integracyjnymi w Gdańsku, w skład którego wchodzi 
jedynie Szkoła Podstawowa nr 56 im. Andrzeja Struga i Gimnazjum nr 5 im. Stefana Żeromskiego w 
Szkołę Podstawową nr 56 im. Andrzeja Struga w Gdańsku – druk nr 1276 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

60. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Kształcenia 
Podstawowego i Gimnazjalnego nr 26 z klasami sportowymi w Gdańsku, w skład którego wchodzi 
jedynie Szkoła Podstawowa nr 70 z klasami sportowymi i Gimnazjum Sportowe nr 46 w Szkołę 
Podstawową nr 70 z Oddziałami Sportowymi w Gdańsku – druk nr 1282 
 Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

61. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Kształcenia 
Podstawowego i Gimnazjalnego nr 7 w Gdańsku, w skład którego wchodzi jedynie Szkoła Podstawowa 
nr 77 i Gimnazjum nr 50 w Szkołę Podstawową nr 77 w Gdańsku – druk nr 1283 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

62. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Kształcenia 
Podstawowego i Gimnazjalnego nr 2 w Gdańsku, w skład którego wchodzi jedynie Szkoła Podstawowa 
nr 85 im. Zrzeszenia Kaszubsko-Pomorskiego i Gimnazjum nr 48 im. Lecha Bądkowskiego w Szkołę 
Podstawową nr 85 im. Zrzeszenia Kaszubsko-Pomorskiego w Gdańsku – 
 druk nr 1284 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

63. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Kształcenia 
Podstawowego i Gimnazjalnego nr 25 w Gdańsku, w skład którego wchodzi jedynie Szkoła Podstawowa 
nr 88 im. Daniela Gabriela Fahreinheita i Gimnazjum nr 32 im. Daniela Gabriela Fahreinheita w Szkołę 
Podstawową nr 88 im. Daniela Gabriela Fahreinheita w Gdańsku – 
 druk nr 1285 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

64. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Kształcenia 
Podstawowego i Gimnazjalnego nr 8 w Gdańsku, w skład którego wchodzi jedynie Szkoła Podstawowa 
nr 89 im. Tadeusza Mazowieckiego i Gimnazjum nr 49 im. Tadeusza Mazowieckiego w Szkołę 
Podstawową nr 89 im. Tadeusza Mazowieckiego w Gdańsku –  
druk nr 1286 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

65. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Kształcenia 
Podstawowego i Gimnazjalnego nr 13 w Gdańsku, w skład którego wchodzi jedynie Szkoła Podstawowa 
nr 92 im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego Prymasa Tysiąclecia  
i Gimnazjum nr 17 im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego Prymasa Tysiąclecia w Szkołę Podstawową nr 
92 im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego Prymasa Tysiąclecia w Gdańsku –  
druk nr 1287 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

66. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Kształcenia 
Podstawowego i Gimnazjalnego nr 17 z klasami sportowymi w Gdańsku, w skład którego wchodzi 
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jedynie Szkoła Podstawowa nr 35 z klasami sportowymi i Gimnazjum Sportowe nr 24 im. Jana 
Parandowskiego w Szkołę Podstawową nr 35 z Oddziałami Sportowymi im. Jana Parandowskiego w 
Gdańsku – druk nr 1270 
 

67. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Specjalnego 
Kształcenia Podstawowego i Gimnazjalnego nr 28 w Gdańsku, w skład którego wchodzi jedynie 
Szkoła Podstawowa Specjalna nr 26 i Gimnazjum nr 36, w Szkołę Podstawową Specjalną nr 26 w 
Gdańsku  - druk nr 1292 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

68. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Specjalnego 
Kształcenia Podstawowego i Gimnazjalnego nr 27 w Gdańsku, w skład którego wchodzi jedynie 
Szkoła Podstawowa Specjalna nr 37 im. Szarych Szeregów  
i Gimnazjum nr 37, w Szkołę Podstawową Specjalną nr 37 im. Szarych Szeregów w Gdańsku –  
druk nr 1291 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

69. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Specjalnego 
Kształcenia Podstawowego i Gimnazjalnego nr 1 w Gdańsku w skład którego wchodzi jedynie Szkoła 
Podstawową nr 28 i Gimnazjum nr 38, w Szkołę Podstawową Specjalna nr 28 w Gdańsku –  
druk nr 1349 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

70. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Specjalnych  
nr 1 im. Stefana Batorego w Gdańsku, w skład którego wchodzi jedynie dotychczasowe Gimnazjum nr 
35 w Gdańsku i dotychczasowa Zasadnicza Szkoła Zawodowa Specjalna nr 19 im. Stefana Batorego w 
Gdańsku, w Branżową Szkołę Specjalną I stopnia nr 19 im. Stefana Batorego w Gdańsku – druk nr 1298  

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

71. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły 
Specjalnej Przysposabiającej do Pracy nr 1  w Gdańsku wchodzącej w skład Specjalnego Ośrodka 
Szkolno-Wychowawczego  nr 2 w Gdańsku dla uczniów  
z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub znacznym oraz dla uczniów z 
niepełnosprawnościami sprzężonymi w trzyletnią Szkołę Specjalną Przysposabiającą do Pracy nr 
1 w Gdańsku, wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  nr 2 w Gdańsku 
– druk nr 1289 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

72. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły 
Specjalnej Przysposabiającej do Pracy nr 2 im. św. Matki Teresy z Kalkuty w Gdańsku wchodzącej 
w skład Zespołu Szkół Specjalnych nr 2 w Gdańsku dla uczniów  
z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub znacznym oraz dla uczniów z 
niepełnosprawnościami sprzężonymi w trzyletnią Szkołę Specjalną Przysposabiającą  do Pracy nr 
2 im. św. Matki Teresy z Kalkuty w Gdańsku, wchodzącą w skład Zespołu Szkół Specjalnych nr 2 
w Gdańsku – druk nr 1288 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

 

73. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej 
Szkoły Zawodowej Specjalnej nr 20 im. Św. Matki Teresy z Kalkuty w Gdańsku wchodzącej w skład 
Zespołu Szkół Specjalnych nr 2 w Gdańsku w Branżową Szkołę Specjalną I stopnia nr 20 im. Św. Matki 
Teresy z Kalkuty w Gdańsku wchodząca w skład Zespołu Szkół Specjalnych nr 2 w Gdańsku  - druk nr 
1350 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

74. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej 
Szkoły Zawodowej nr 7 wchodzącej w skład Zespołu Szkół Architektury Krajobrazu i Handlowo-
Usługowych im. Władysława Szafera w Gdańsku w Branżową Szkołę I stopnia nr 7 wchodzącą w skład 
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Zespołu Szkół Architektury Krajobrazu i Handlowo-Usługowych im. Władysława Szafera w Gdańsku – 
druk nr 1299 

         Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

75. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej 
Szkoły Zawodowej nr 9 wchodzącej w skład Zespołu Szkół Kreowania Wizerunku w Gdańsku w 
Branżową Szkołę I stopnia nr 9 im. Xymeny Zaniewskiej wchodzącą w skład Zespołu Szkół Kreowania 
Wizerunku w Gdańsku – druk nr 1300 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

76. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej 
Szkoły Zawodowej nr 10 wchodzącej w skład Zespołu Szkół Energetycznych w Gdańsku w Branżową 
Szkołę I stopnia nr 10 wchodzącą w skład Zespołu Szkół Energetycznych w Gdańsku – druk nr 1301 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

77. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej 
Szkoły Zawodowej nr 12 wchodzącej w skład Zespołu Szkół Samochodowych im. I Brygady Pancernej 
im. Bohaterów Westerplatte w Gdańsku w Branżową Szkołę I stopnia nr 12 wchodzącą w skład Zespołu 
Szkół Samochodowych im. I Brygady Pancernej im. Bohaterów Westerplatte w Gdańsku – druk nr 1302 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

78. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej 
Szkoły Zawodowej nr 18 wchodzącej w skład Szkół Okrętowych i Ogólnokształcących "CONRADINUM" 
w Gdańsku w Branżową Szkołę I stopnia nr 18 wchodzącą w skład Szkół Okrętowych i 
Ogólnokształcących "CONRADINUM" w Gdańsku – druk nr 1303 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

79. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej 
Szkoły Zawodowej nr 3 wchodzącej w skład Zespołu Szkół Gastronomiczno-Hotelarskich w Gdańsku w 
Branżową Szkołę I stopnia nr 3 wchodzącą w skład Zespołu Szkół Gastronomiczno-Hotelarskich w 
Gdańsku – druk nr 1304 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

80. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej 
Szkoły Zawodowej nr 5 wchodzącej w skład Państwowych Szkół Budownictwa im. Prof.. Mariana 
Osińskiego w Gdańsku w Branżową Szkołę I stopnia nr 5 wchodzącą w skład Państwowych Szkół 
Budownictwa im. prof. Mariana Osińskiego w Gdańsku – druk nr 1305 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

81. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej 
Szkoły Zawodowej nr 2 wchodzącej w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego nr 1 w 
Gdańsku w Branżową Szkołę I stopnia nr 2 wchodzącą w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i 
Ustawicznego nr 1 w Gdańsku – druk nr 1306 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

82. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej 
Szkoły Zawodowej nr 8 wchodzącej w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego nr 2 w 
Gdańsku w Branżową Szkołę I stopnia nr 8 wchodzącą w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i 
Ustawicznego nr 2 w Gdańsku – druk nr 1307 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

83. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły 
Policealnej dla Dorosłych nr 5 wchodzącej w skład Państwowych Szkół Budownictwa im. Prof.. 
Mariana Osińskiego w Gdańsku w Szkołę Policealną dla Dorosłych nr 5 wchodzącą w skład 
Państwowych Szkół Budownictwa im. prof. Mariana Osińskiego w Gdańsku – druk nr 1308 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

84. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły 
Policealnej nr 9 wchodzącej w skład Zespołu Szkół Kreowania Wizerunku w Gdańsku w Szkołę 
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Policealną nr 9 im. Xymeny Zaniewskiej wchodzącą w skład Zespołu Szkół Kreowania Wizerunku w 
Gdańsku – druk nr 1309 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

85. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły 
Policealnej dla Dorosłych nr 1 wchodzącej w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 
nr 1 w Gdańsku w Szkołę Policealną dla Dorosłych nr 1 wchodzącą w skład Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego nr 1 w Gdańsku – druk nr 1310 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

86. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły 
Policealnej dla Dorosłych nr 14 wchodzącej w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 
nr 2 w Gdańsku w Szkołę Policealną dla Dorosłych nr 14 wchodzącą w skład Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego nr 2 w Gdańsku – druk nr 1311 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

87. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i 
rozliczania dotacji z budżetu Gminy Miasta Gdańska dla przedszkoli, innych form wychowania 
przedszkolnego, szkół oraz placówek publicznych i niepublicznych prowadzonych przez osoby 
prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego lub osoby fizyczne na terenie Gdańska oraz 
trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania – druk nr 1316 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

88. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania 
jednorazowego stypendium Prezydenta Miasta Gdańska dla uczniów szczególnie uzdolnionych oraz 
maturzystów osiągających najwyższy wynik z egzaminu maturalnego w ramach Lokalnego Programu 
Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży z terenu Gminy Miasta Gdańska – druk nr 1355 

       Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

89. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie projektu zmiany sieci szkół ponadgimnazjalnych i 
specjalnych na terenie Miasta gdańska zatwierdzonego Uchwałą Nr XXXVII/979/17 RMG z dnia 30 
marca 2017 roku w sprawie dostosowania sieci szkół ponadgimnazlanych i specjalnych do nowego 
ustroju szkolnego na terenie Miasta gdańska – druk nr 1352 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

90. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie projektu zmiany sieci szkół podstawowych i gimnazjów 
zatwierdzonego Uchwałą Nr XXXVII/978/17 RMG z dnia 30 marca 2017 roku w sprawie dostosowania 
sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego – druk nr 1351 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

91. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja.  
 
 
Porządek przyjęto jednogłośnie 5 głosami „za”.  
 
 

PUNKT 1 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
Miasta Gdańska na 2017 rok – druk nr 1358 
 
Druk nr 1358 stanowi załącznik do protokołu z XLIV sesji Rady Miasta Gdańska z 26 
października 2017 roku  
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków zreferowała 
projekt uchwały w zakresie działania komisji.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
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USTALENIA KOMISJI: 
Komisja 4 głosami „za”, przy 2 wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  
 

OPINIA  Nr 42-13/231/75/2017 
 
     PUNKT 2 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk nr 1357 
 
Druk nr 1357 stanowi załącznik do protokołu z XLIV sesji Rady Miasta Gdańska z 26 
października 2017 roku  
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków zreferowała 
projekt uchwały w zakresie działania komisji.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Radny Piotr Gierszewski – członek komisji  
Czy w tej kwocie dotacji dla szkół niepublicznych jest uwzględniona kwota, o której mówił 
pan dyrektor, wynikająca z tytułu kontroli i zwrotów pieniędzy ze źle naliczanych subwencji 
ze strony tych szkół niepublicznych? Bo tam była dość spora kwota ok. 700 tys. zł.  
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków  
Niestety nie możemy nie dać dotacji jeżeli się podmiotowi należy, a to jest inna procedura 
dla płacenia źle wykorzystanych dotacji za lata ubiegłe, czyli to są dwa odrębne procesy. Nie 
możemy żadnego podmiotu wykluczyć.  
 
Radny Piotr Gierszewski – członek komisji  
Skoro dzisiaj wiemy, że ok 1mln zł było źle naliczanych, to dlaczego je uwzględniamy w 
budżecie przyszłorocznym? 
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
Bo nie mamy zwindykowanej tej kwoty tak naprawdę, jesteśmy w procesie windykacyjnym 
i do póki te procesy się nie zakończą… 
 
Radny Piotr Gierszewski – członek komisji  
Domniemam, że te które się uda zwindykować potem zostaną ekstra do tego budżetu 
wniesione.  
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków  
Tak, na dochody tak. W tym roku nie mamy planowanych tych dochodów bo one są przypisane 
do windykacji.  
 
Radny Wojciech Błaszkowski – członek komisji  
Jakie są konsekwencje dla szkoły?  
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
To zależy jakiego rodzaju nieprawidłowości zostaną wykryte, jeżeli są to tzw. „martwe 
dusze” czyli wpisywanie na listę osób, których nie ma, wtedy sprawa trafia do prokuratury i 
sankcje mogą być wyższe, a jeśli to było np. wydanie środków na niewłaściwy cel, bez 
znamion przestępstwa, to muszą zwrócić nienależnie pobrane środki.  
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Nie było więcej pytań, Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały w zakresie działania Komisji.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 

OPINIA  Nr 42-13/232/76/2017 
 
     PUNKT 3-86 
Pan Grzegorz Kryger – zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
zreferował projekty uchwał w jednym bloku.  
 
Nie było głosów w dyskusji.  
 
Komisja przystąpiła do głosowania nad zaopiniowaniem projektów uchwał.  
 
USTALENIA KOMISJI: 

1) druk nr 1325 - Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały.  

OPINIA  Nr 42-13/233/77/2017 
 

2) druk nr 1326 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały.  

OPINIA  Nr 42-13/234/78/2017 
 

3) druk nr 1327 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/235/79/2017 
 

4) druk nr 1328 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/236/80/2017 
 

5) druk nr 1330 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/237/81/2017 
 

6) druk nr 1329 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/238/82/2017 
 

7) druk nr 1331 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/239/83/2017 
 

8) druk nr 1332 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
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OPINIA  Nr 42-13/240/84/2017 
 

9) druk nr 1344 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/241/85/2017 
 

10) druk nr 1333 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/242/86/2017 
 

11) druk nr 1334 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/243/87/2017 
 

12) druk nr 1335 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/244/88/2017 
 

13) druk nr 1336 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/245/89/2017 
 

14) druk nr 1337 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/246/90/2017 
 

15) druk nr 1338 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/247/91/2017 
 

16) druk nr 1339 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/248/92/2017 
 

17) druk nr 1340 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/249/93/2017 
 

18) druk nr 1341 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/250/94/2017 
 

19) druk nr 1342 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
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OPINIA  Nr 42-13/251/95/2017 
 

20) druk nr 1343 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/252/96/2017 
 

21) druk nr 1345 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/253/97/2017 
 

22) druk nr 1347 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/254/98/2017 
 

23) druk nr 1346 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/255/99/2017 
 

24)  druk nr 1313 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/256/100/2017 
 

25) druk nr 1314 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/257/101/2017 
 

26)  druk nr 1317 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/258/102/2017 
 

27) druk nr 1315 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/259/103/2017 
 

28) druk nr 1318 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/260/104/2017 
 

29) druk nr 1319 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/261/105/2017 
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30) druk nr 1320 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/262/106/2017 
 

31) druk nr 1321 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/263/107/2017 

 
32) druk nr 1322 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/264/108/2017 

 
33) druk nr 1323 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/265/109/2017 
34)  druk nr 1296 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/266/110/2017 

 
35) druk nr 1290 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/267/111/2017 

 
36) druk nr 1297 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/268/112/2017 

 
37) druk nr 1268 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/269/113/2017 
38) druk nr 1272 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/270/114/2017 
 

39) druk nr 1274 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/271/115/2017 

 
40) druk nr 1275 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 
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OPINIA  Nr 42-13/272/116/2017 

 
41) druk nr 1277 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/273/117/2017 

 
42) druk nr 1278 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/274/118/2017 

 
43) druk nr 1279 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/275/119/2017 

 
44) druk nr 1280 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/276/120/2017 

 
45) druk nr 1281 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/277/121/2017 

 
46) druk nr 1348 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/278/122/2017 

 
47) druk nr 1294 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/279/123/2017 

 
48) druk nr 1293 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/280/124/2017 

 
49) druk nr 1295 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/281/125/2017 

 



17 

 

50) druk nr 1265 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/282/126/2017 

 
51) druk nr 1266 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/283/127/2017 

 
52) druk nr 1267 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/284/128/2017 

 
53) druk nr 1269 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/285/129/2017 
54) druk nr 1271 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/286/130/2017 

 
55) druk nr 1273 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/287/131/2017 

 
56) druk nr 1276 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/288/132/2017 

 
57) druk nr 1282 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/289/133/2017 

 
58) druk nr 1283 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/290/134/2017 

 
59) druk nr 1284 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/291/135/2017 
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60) druk nr 1285 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/292/136/2017 
61) druk nr 1286 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/293/137/2017 

 
62) druk nr 1287 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/294/138/2017 

 
63) druk nr 1270 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/295/139/2017 
64) druk nr 1292 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/296/140/2017 

 
65) druk nr 1291 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/297/141/2017 

 
66) druk nr 1349 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/298/142/2017 

 
67) druk nr 1298 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/299/143/2017 

 
68) druk nr 1289 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/300/144/2017 

 
69) druk nr 1288 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/301/145/2017 
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70) druk nr 1350 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/302/146/2017 

 
71) druk nr 1299 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/303/147/2017 
 

72) druk nr 1300 - Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/304/148/2017 
 

73) druk nr 1301 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/304/148/2017 
 

74) druk nr 1302 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/306/150/2017 
 

75) druk nr 1303 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/307/151/2017 
 

76) druk nr 1304 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/308/152/2017 
 

77) druk nr 1305 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/309/153/2017 
 

78) druk nr 1306 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/310/154/2017 
 

79) druk nr 1307 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/311/155/2017 
 

80) druk nr 1308 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/312/156/2017 
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81) druk nr 1309 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/313/157/2017 
 

82) druk nr 1310 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/314/158/2017 
 

83)  druk nr 1311 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

OPINIA  Nr 42-13/315/159/2017 
 
    PUNKT 87 

Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia trybu 
udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Miasta Gdańska dla przedszkoli, innych 
form wychowania przedszkolnego, szkół oraz placówek publicznych i niepublicznych 
prowadzonych przez osoby prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego lub 
osoby fizyczne na terenie Gdańska oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 
wykorzystania – druk nr 1316 
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 

 
Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

OPINIA  Nr 42-13/316/160/2017 

     
 
    PUNKT 88 

Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu 
przyznawania jednorazowego stypendium Prezydenta Miasta Gdańska dla uczniów 
szczególnie uzdolnionych oraz maturzystów osiągających najwyższy wynik z egzaminu 
maturalnego w ramach Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i 
Młodzieży z terenu Gminy Miasta Gdańska – druk nr 1355 
 
 Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
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Radny Piotr Gierszewski – członek komisji 
Czy prezydent może nie wydać całej kwoty mimo rekomendacji komisji?  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Komisja rekomenduje nazwiska stypendystów z ich osiągnięciami na podstawie analizy 
wniosków i jeżeli mamy do dyspozycji jakąś globalna kwotę dzielimy ja przez liczbę uczniów 
i z tego nam wychodzi kwota pojedynczego stypendium dla ucznia.  
 
Radny Piotr Gierszewski – członek komisji 
A czy pan prezydent ma wpływ na wysokość kwoty, zmniejszyć ją bądź zwiększyć?  
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego  
Może, ale przez ostatnie 3 lata tak się nigdy nie zdarzyło, wręcz ten rok jest ostatnim na 
takich zasadach.  
 
Nie było więcej pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
     Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

OPINIA  Nr 42-13/317/161/2017 
 
   PUNKT 89 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie projektu zmiany sieci szkół 
ponadgimnazjalnych i specjalnych na terenie Miasta gdańska zatwierdzonego Uchwałą 
Nr XXXVII/979/17 RMG z dnia 30 marca 2017 roku w sprawie dostosowania sieci szkół 
ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego na terenie Miasta 
gdańska – druk nr 1352 
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

OPINIA  Nr 42-13/318/162/2017 
 
   PUNKT 90 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie projektu zmiany sieci szkół podstawowych i 
gimnazjów zatwierdzonego Uchwałą Nr XXXVII/978/17 RMG z dnia 30 marca 2017 roku 
w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 
szkolnego – druk nr 1351 
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Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

OPINIA  Nr 42-13/319/163/2017 
 

 

     PUNKT 91 

Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja.  

 

Korespondencja: 

 Pismo od Samorządu Szkolnego przy Szkołach okrętowych  

i ogólnokształcących „Conradinum” w spr. pomocy finansowej na 

modernizację terenów szkolnych, przeznaczonych na zajęcia wychowania 

fizycznego.  

 

Dyskusja: 

 

Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji  

Mam trochę wątpliwości jeśli chodzi o zdolności menadżerskich pani dyrektor. Pani dyrektor 

jest tam już dosyć długo, doszło do wygaszenia liceum też m.in. przez to, że nie potrafiono 

zachęcić młodzieży do uczenia się w tej szkole.  Pani dyrektor konkurs wygrała, ale 

porównując jej zdolności menadżerskie z innymi dyrektorami, to tutaj mam wątpliwości. Z 

wielu źródeł słyszę, że nie jest ona motorem napędzającym szkołę, i nie potrafi walczyć 

m.in. o te boiska, o które dzisiaj walczy młodzież szkolna. Specjalnie nie będę zapraszać 

tutaj młodzieży z jednego typu szkół, ponieważ wiele szkól nie ma boisk. Musiałabym na 

komisję listopadową zaprosić przedstawicieli kilku szkół, m.in. na Wąsowicza.  

 

Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego  

Po co chcemy ich zapraszać? Jak mamy program boiskowy.  

 

Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji  

Bo była prośba od radnego Kowalczysa, żeby ich zaprosić, a ja tłumaczę dlaczego ich nie 

zaproszę. Nie widzę powodu żeby wyróżniać jedną szkołę, gdzie wiele ma podobny problem.  

 

Radny Andrzej Kowalczys – Wiceprzewodniczący Komisji  

Moim zdaniem jest bardzo dużo boisk. 

 

Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji  

Chodzi o to, że bardzo dużo szkół tych boisk nie ma.  
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Radny Wojciech Błaszkowski – członek komisji  

Ja bym się akurat tutaj przychylił do prośby Andrzeja dlatego, że my sukcesywnie 

zapraszamy szkoły, które mają jakiś główny problem, który ich nurtuje w danym momencie. 

Skoro oni nawiązali intensywny kontakt z radnym, to wydaje mi się, że byłoby wskazane ich 

zaprosić.  

 

Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji  

Ja mam odrębne zdanie i jeżeli mielibyśmy ich zapraszać, to również powinniśmy zaprosić 
młodzież i z Wąsowicza, i z SP 69.  

 
Radny Wojciech Błaszkowski – członek komisji  

Ale zapraszaliśmy już na Komisję Edukacji  przedstawicieli różnych szkół z różnymi 
problemami, a teraz akurat nie chcemy zaprosić.  
 

Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji  

Wydaje mi się, że nie od tego są radni, bo tak jak mówił dyrektor Szczuka jest program 
budowy boisk i uważam, że wychodzenie przed szereg i wyciąganie kogoś z kolejki jest 
niezasadne.  

 
Radny Andrzej Kowalczys – Wiceprzewodniczący Komisji  

Po pierwsze chcę sprostować – w Gdańsku jest blisko 100 zmodernizowanych boisk i jest 
fantastyczny program, który jest przez miasto realizowany. Druga sprawa – to nie jest prośba 
dyrekcji, to nie jest prośba rodziców, tylko inicjatywa samorządu szkolnego. Napisali pismo, 
ja się z tą młodzieżą spotkałem. To jest dla nich lekcja samorządności, spotkania z radnymi, 
spotkania z komisją edukacji, ja wnioskuję za tym, żeby zaprosić ten samorząd szkolny na 
posiedzenie Komisji Edukacji, żeby wyartykułowali swoje potrzeby.  

 
Radna Anna Wirska – członek komisji  
Boiska już chyba teraz nie są problemem, bo coraz więcej ich powstaje. Dzieciaki mają te 
boiska przy szkole. Problemem jest to, że te boiska są zamknięte, że nie mają trenerów, 
moderatorów, którzy by prowadzili te zajęcia dla tych dzieci. Na pewno jest to potrzebne.  

 
Radny Wojciech Błaszkowski – członek komisji  

To jest tak, jak powiedział radny Kowalczys, że dla tej młodzieży to jest lekcja 
samorządności. Mamy tu do czynienia z grupą aktywnych ludzi, którzy spotkali się z radnym 
i chcieliby zobaczyć przy okazji jak funkcjonuje Komisja Edukacji. Wydaje mi się, że 
zaproszenie na Komisję byłoby wskazane.  

 
Radny Piotr Gierszewski – członek komisji  
Ja bym to rozdzielił na dwa aspekty: poruszyliście tutaj dwie bardzo ważne, istotne sprawy, 
natomiast z punktu widzenia technicznego jeśli chodzi o załatwienie tego pisma popieram 
panią przewodniczącą bezwzględnie. Uczniowie piszą o budowę boiska, dyrekcja nie pisze, 
nauczyciele nie piszą, rodzice nie piszą. Możemy otworzyć pewien worek gdzie młodzież 
bezpośrednio poza pominięciem pewnych struktur szkolnych będzie prowadziła 
korespondencję z organem uchwałodawczym i będzie sobie budowała rzeczy, które są im 
potrzebne. Natomiast z punktu widzenia wychowawczego ciekawe by było i to jest bardzo 
ważne to co powiedział Wojciech – pokazania podmiotowości, bo nie ma szkoły bez dzieci, 
bez młodzieży. Przestrzegałbym pewnej ścieżki załatwiania spraw inwestycyjnych. Nie wiem 
jaką miasto ma politykę w stosunku do tej szkoły, która sama się wygasza. Tam chyba miał 
być CUW, i jeżeli pan prezydent wróci do tego pomysłu to modernizowanie tam boiska gdzie 
czekają jeszcze inne szkoły, to byłoby niewłaściwe.  

 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji  
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Rada Miasta prowadzi też lekcje samorządności i na nie można ich zaprosić.  
 

Radny Wojciech Błaszkowski – członek komisji  
Ale ostatnio poświęciliśmy całe posiedzenie problemom SP 70, to wydaje mi się, że skoro 
jest taka aktywna grupa młodzieży, która prosi o to żeby się mogła spotkać, to wydaje mi 
się, że powinniśmy pozytywnie przegłosować ten wniosek.  

 
Radna Teresa Wasilewska – członek komisji  
To nie przyjdzie cała klasa, tylko 3-osobowa grupa, zajmą najwyżej 10 minut.  
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
Jeśli chodzi o program boiskowy, procedura zgłaszania placówek do tego programu jest dosyć 
jasno określona, mamy też określone w jakim tempie jesteśmy w stanie rocznie je tworzyć. 
Szkoły zawodowe – odsetek młodzieży ćwiczącej na zajęciach z w-f u wynosi ok. 50%, dlatego 
postawiliśmy je na końcu. Najpierw są te wszystkie szkoły, które mają dzieci obwodowe lub 
ma takie położenie, że boisko ma szansę pracować po godzinach pracy placówki. Placówka 
jeśli chodzi o Conradinum – jako procedura nie była wszczęta przez dyrekcję, co wcale nie 
oznacza,  że tego boiska na tej liście nie ma. Boisko w szkole Conradinum miało być 
realizowane w roku 2018. Z powodu opóźnień budowy boiska na ul. Karpiej czyli koło Muzeum 
II Wojny Światowej, przesunęło nam się o jeden rok. Jeśli chodzi o SP 65, otrzymaliśmy 
identyczne pismo, pani dyrektor skopiowała jedynie treść. Natomiast pani dyrektor 
doskonale wie, chociażby z dwóch ostatnich odpraw z dyrektorami placówek gdzie ja 
dokładnie omawiałem plany inwestycyjne i tłumaczyłem z czego to wynika. Pani dyrektor 
wie, że to boisko zostało wyłączone z planu boiskowego ponieważ jego budowa została 
włączona do partnerstwa publiczno prywatnego na Dolnym Mieście i ma być ono zbudowane 
jako cel publiczny. W tym roku ma być podpisanie tej umowy i pani dyrektor doskonale to 
wie. Szkoda, że teraz na 2-dniowym wyjazdowym szkoleniu nie podeszła i nie zapytała.  

 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji  
Czy pani dyrektor jest poinformowana, że w 2019 roku będzie remont boiska?  

 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
Tak wynika z harmonogramu.  

 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji  
Czyli pani dyrektor z młodzieżą nie rozmawia, czyli jest tu brak komunikacji między dyrekcją 
a młodzieżą, bo jeżeli młodzież sama wysyła pismo, to dyrekcja nie jest zainteresowana  
żeby im to przekazać.  

 
Radna Teresa Wasilewska – członek komisji  
Ale nie można młodzieży zbijać z pantałyku, wyszli z inicjatywą, spotkali się z radnym.  

 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
Może niech się wybiorą do nas do wydziału? 

 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji  
Można by było im to zaproponować. A jeszcze mam pytanie o Wąsowicza. 

 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
To jest proces, który się chyba trzeci rok toczy, tam było kilka rzeczy zagmatwanych. 
Pierwsza rzecz – było ogłoszone postępowanie projektowe na boisko, została zrobiona 
wycena, środki były zabukowane, natomiast plan zagospodarowania przestrzennego na 
tamtym terenie zakładał, że musi być jakiś procent powierzchni czynnej biologicznie, co 
oznacza, że boisko musimy wybudować trawiaste. Dyrekcja tej szkoły powiedziała, że nie 
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chce trawiastego boiska ponieważ nie może być tak wielofunkcyjne jak boisko o sztucznej 
nawierzchni. Wobec powyższego zaczęliśmy szukać innego rozwiązania. Stanęło na tym, że 
chcielibyśmy włączyć się do działki miejskiej przylegającej obok, na której w tej chwili jest 
nielegalny parking dla pracowników Oliwia Business Center, co pozwoliłoby nam na tej 
włączonej działce utworzyć nawierzchnię czynną biologicznie, a tam zbudowania sztucznego 
boiska. Jeśli chodzi o salę gimnastyczną w międzyczasie dwukrotnie staraliśmy się o 
dofinansowanie zewnętrzne obiektu sportowego i zabezpieczyliśmy 320 tys. wkładu 
własnego. Nie udało nam się uzyskać tych środków, w związku z tym żeby dłużej nie czekać 
w przyszłym roku zostało to wpisane do realizacji.  

 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji  
Mnie to przekonuje.  

 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
Jeszcze pani radna Wirska mówiła o dostępności boisk – mamy dwa typy boisk z tego 
rządowego wcześniejszego programu i one mają 40 godzin tygodniowo animatora. Boiska, 
które są budowane w ramach naszego miejskiego programu nie były objęte tym programem 
przed Euro, mają 20 godzin tygodniowo, czyli jeżeli szkoła kończy prace o godz. 16:00, to 
do godz. 20:00 powinien być animator. Z tymi animatorami niestety nie jest tak różowo. 3 
razy kontrolowaliśmy prace tych animatorów, ale pozostawia to wiele do życzenia. Nie może 
być sytuacji takiej, i tu nie mówię o stawkach, tylko o faktach – przyjeżdżam do szkoły i 
jestem w stanie podać numery szkół w godzinie, w której dyrekcja wskazuje, że powinien 
być animator sportowy, a w tym czasie animatorem jest nauczyciel, który ma w tym czasie 
lekcje. Być może na te boiska powinna być zwiększona stawka ubezpieczenia majątkowego 
boiska, po godzinach pracy szkoły jest wywieszony regulamin, którego są zobowiązani 
przestrzegać.  

 
Radna Anna Wirska – członek komisji 
Ale czy te dzieci ten regulamin przeczytają? Nie sądzę.  

 
Radna Teresa Wasilewska – członek komisji  
Ja bym proponowała tak – jeżeli jest grupa młodzieży, która chce grać,  niech przyjdzie 
jeden z ojców i ich pilnuje.  

 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji  
Proszę państwa, zeszliśmy zupełnie z tematu.  

 
Radny Andrzej Kowalczys – Wiceprzewodniczący Komisji  
Ja bym chciał a propos młodzieży z Conradinum – bywały w naszej komisji, w Radzie Miasta 
różne akcje, gościliśmy wiele osób, dyrekcję szkół, grona rodziców, byłbym zaszczycony 
gdyby samorząd szkolny tej szkolny mógł gościć na naszej Komisji Edukacji, w związku z tym 
wnioskuję, żebyśmy za miesiąc zaprosili przedstawicieli samorządu szkolnego. To jest 
wniosek formalny.  

 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji  
Kto z państwa jest za przyjęciem wniosku radnego Kowalczysa?  

 
Za przyjęciem wniosku oddano 3 głosy „za”, 2 głosy przeciw i 1 głos wstrzymujący.  

 
Wniosek został przyjęty.  

 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji  
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Jestem nieprzekonana, ale jeżeli tak uważacie proszę bardzo, ale chciałabym również 
zaprosić dyrektora szkoły bo sama młodzież w tak ważnym temacie nie ma sensu. Pani 
dyrektor opowie przy okazji dlaczego jest tak niski nabór.   

 
Radna Teresa Wasilewska – członek komisji  
Jak u mnie na Lastadii powstawało boisko w 1964, dyrektor szkoły wyznaczył wtedy limit 
prac społecznych, które młodzież musi wykonać. Młodzież wykonywała te prace i mieliśmy 
szybciej boisko.  

 
Radny Piotr Gierszewski – członek komisji  
Żeby mówić o tym co się dzieje w szkole musi zostać zaproszony dyrektor szkoły. Nie 
przyjdzie on z własnej inicjatywy tylko z nadinterpretacji pisma, które wpłynęło do komisji. 
Nie ma tam w ogóle mowy o spotkaniu młodzieży z nasza komisją. Pismo, które wpłynęło 
jest prośbą młodzieży o wybudowanie boiska, żeby podnieść atrakcyjność. Moim zdaniem 
powinniśmy ich wyjątkowo potraktować, ale nie przez zapraszanie ich tutaj bo oni o to nie 
proszą. Skoro piszą trzeba ich poważnie traktować dlatego skoro do nich nie trafiła 
informacja, która powinna trafić o tym, że boisko będzie w 2019 roku, pani przewodnicząca 
powinna do nich wystosować pismo z zaproszeniem do WRSu gdzie dostaną pełną informację. 
I sprawa byłaby poważnie potraktowana.  

 
Radny Wojciech Błaszkowski – członek komisji  
Ale nie głosowaliśmy nad pismem, tylko nad wnioskiem Wiceprzewodniczącego Komisji 
Edukacji, który spotkał się z tą młodzieżą.  

 
Anna Wirska – członek komisji  
A czy panu radnemu powiedzieli, że chcieliby się spotkać?  

 
Radny Andrzej Kowalczys – Wiceprzewodniczący Komisji  
Tak, chcieliby wyartykułować swoje potrzeby.  

 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji  
Wniosek został przegłosowany, młodzież zostanie zaproszona w odpowiednim terminie.  

 
Radny Piotr Gierszewski – członek komisji  
Zaproś jeszcze rade rodziców bo nie możemy opuścić żadnego podmiotu. Tam się aż prosi 
żeby zapytać dyrektora dlaczego szkoła jest nieatrakcyjna, skoro młodzież pisze żeby zrobić 
boisko żeby wzrosła atrakcyjność tej szkoły.  

 
Nie było więcej głosów w dyskusji.  
 

 Wytypowanie członków Komisji Edukacji do prac Komisji Wyborczej 
przeprowadzającej wybory do Młodzieżowej Rady Miasta Gdańska. 

 
do prac w Komisjach Wyborczych przeprowadzających wybory do Młodzieżowej Rady 
Miasta, zgłosili się następujący radni Komisji Edukacji: 
1. Wojciech Błaszkowski - Okręg nr 1 
2. Teresa Wasilewska - Okręg nr 2 
3. Piotr Gierszewski - Okręg nr 3 
4. Anna Wirska - Okręg nr 4 
5. Andrzej Kowalczys - Okręg nr 5 
6. Żaneta Geryk - Okręg nr 6 
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Nie było więcej korespondencji ani spraw bieżących. Przewodnicząca podziękowała 
wszystkim za uczestnictwo i zamknęła obrady.  
 
Godz. 18:00.  
 
 
       Przewodnicząca Komisji Edukacji  
 
        Dr Żaneta Geryk 
 
 
Protokołowała: 
Monika Zawisza, Biuro Rady Miasta Gdańska 

 
 

 

 
  
 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 


